
 

Z á p i s 

 

ze 14. schůze výboru Poslanecké sněmovny pro životní prostředí, 

která se konala dne 7. září 2011   

 

 

 

Přítomni: Robin BÖHNISCH, František DĚDIČ, Radim FIALA, Luděk JENIŠTA, Radim 

JIROUT,  Kateřina KONEČNÁ, Jiří KRÁTKÝ,  Jan LÁTKA, Václav MENCL, 

Josef NEKL,  Josef NOVOTNÝ,  Jiří OLIVA, Jan SMUTNÝ, Bořivoj 

ŠARAPATKA, Ladislav ŠINCL, Milan ŠŤOVÍČEK,  Tomáš ÚLEHLA, Václav 

ZEMEK 

 

Hosté: náměstek ministra zemědělství Ing. Karel Tureček, náměstek ministra životního 

prostředí Ing. Tomáš Tesař, ředitel odboru Ministerstva průmyslu a obchodu Ing. 

Roman Portužák, CSc. a další hosté 

 

 

Program:  
 

08.00   

Vládní návrh zákona kterým se mění zákon č. 242/2000 Sb., o ekologickém zemědělství  

a o změně zákona č. 368/1992 Sb., o správních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů, ve 

znění pozdějších předpisů, a zákon č. 634/2004 Sb., o správních poplatcích, ve znění 

pozdějších předpisů (tisk 355)  

 

  

 

 
08.25 Vládní návrh zákona kterým se mění zákon č. 100/2004 Sb., o ochraně druhů volně žijících 

živočichů a planě rostoucích rostlin regulováním obchodu s nimi a dalších opatřeních  

k ochraně těchto druhů a o změně některých zákonů (zákon o obchodování s ohroženými 

druhy), ve znění pozdějších předpisů (tisk 329)  

  

 

08.45 

 
 Vládní návrh zákona o podporovaných zdrojích energie a o změně některých zákonů  

(tisk 369) 
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Schůzi zahájil a řídil předseda výboru Mgr. Milan Šťovíček. 

Hlasování o programu:  Pro  11    Proti   0  Zdržel  0 

 

1. Vládní návrh zákona, ktrým se mění zákon č. 242/2000 Sb., o ekologickém zemědělství a 

o změně zákona č. 368/1992 Sb., o správních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů, 

ve znění pozdějších předpisů, a zákon č. 634/2004 Sb., o správních poplatcích, ve znění 

pozdějších předpisů (tis 355) 

 

 

Předseda výboru Milan Šťovíček přivítal náměstka ministra  zemědělství Ing. Karla Turečka. 

Se zpravodajskou zprávou vystoupil místopředseda výboru Ing. Bořivoj Šarapatka, CSc. Členům 

výboru sdělil, že k tomuto materiálu se sešla pracovní skupina 23. června 2011 se zástupci 

Ministerstva zemědělství . Výsledkem byla podpora předložené verze. 

Náměstek Tureček ve své předkladatelské zprávě podpořil předloženou verzi. 

Poslanec Šarapatka přednesl návrh usnesení. 

 

Výbor pro životní prostředí 

I.  doporučuje    Poslanecké sněmovně Parlamentu ČR, aby návrh schválila,  

 

II. pověřuje    předsedu výboru, aby toto usnesení předložil předsedkyni Poslanecké 

sněmovny, 

 

III. zmocňuje   zpravodaje výboru, aby na schůzi Poslanecké sněmovny podal zprávu  

o  výsledcích projednávání tohoto návrhu zákona ve schůzi výboru pro životní prostředí. 

 

Hlasování o usnesení:   Pro 15   Proti   0    Zdržel    0 

 

 

2. Vládní návrh zákona kterým se mění zákon č. 100/2004 Sb., o ochraně druhů volně 

žijících živočichů a planě rostoucích rostlin regulováním obchodu s nimi a dalších 

opatřeních k ochraně těchto druhů a o změně některých zákonů (zákon o 

obchodování s ohroženými druhy), ve znění pozdějších předpisů (tisk 329) 

 

S předkladatelskou zprávou vystoupil  náměstek ministra životního prostředí Ing. Tomáš Tesař. 

Zpravodajskou zprávu poslanec PhDr. Robin Böhnisch. 

Pro přijetí předloženého materiálu nebyly námitky. 

Poslanec Böhnisch podal návrh usnesení. 

 

Výbor pro životní prostředí 

 

I.  doporučuje    Poslanecké sněmovně Parlamentu ČR, aby návrh schválila,  

 

II. pověřuje    předsedu výboru, aby toto usnesení předložil předsedkyni Poslanecké 

sněmovny, 
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III. zmocňuje   zpravodaje výboru, aby na schůzi Poslanecké sněmovny podal zprávu  

o  výsledcích projednávání tohoto návrhu zákona ve schůzi výboru pro životní prostředí, 

 

Hlasování o usnesení:  Pro  17   Proti   0   Zdržel   0 

 

 

 

3. Vládní návrh zákona o podporovaných zdrojích energie a o změně některých zákonů  

      (tisk 369) 

 

Se zpravodajskou zprávu vystoupil poslanec Ing. Josef Novotný. 

S předkladatelskou zprávou vystoupil ředitel odboru elektroenergetiky Ministerstva průmyslu a 

obchodu Ing. Roman Portužák.  

Materiál bude projednávat hospodářský výbor, který je výborem gesčním. V diskusi zazněly 

návrhy na přerušení projednání  ve výboru pro životní prostředí a zařadit  jej  na 20. září 2011  v 

8 hodin nebo vyřadit z programu Poslanecké sněmovny Parlamentu.  

Výbor se dohodl na přerušení projednávání tohoto bodu.   

 

Na  závěr  poslanec Novotný přednesl návrh usnesení. 

 

 

Výbor pro životní prostředí 

 

I. přerušuje    projednávání vládního návrhu zákona o podporovaných zdrojích energie  

a o změně některých zákonů (tisk 369), 

 

II. žádá  organizační výbor Poslanecké sněmovny, aby tento návrh zákona vyřadil 

z projednávání 23. schůze Poslanecké sněmovny. 

 

Hlasování o usnesení:  Pro 14    Proti   0     Zdržel   0 

 

Poté výbor přijal další usnesení č. 36,  ve kterém 

 

doporučuje,  aby v případě, že nebude tento návrh zákona vyřazen z jednání 23. schůze 

Poslanecké sněmovny výbor tento návrh projedná v úterý 20. září 2011 od 8.00 hod., s tím, že 

pozměňovací návrhy ke komplexnímu pozměňovacímu návrhu hospodářského výboru poslanci 

předají sekretariátu výboru pro životní prostředí do pátku 16. září 2011 do 12.00 hod. 

 

 

4. Různé: 

Předseda výboru informoval členy výboru o dopisu ministru životního prostředí Tomáši 

Chalupovi ve věci rozvoje a další podpory environmentálního vzdělávání, výchovy a osvěty na 

Ministerstvu životního prostředí. 
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Do Rady do odpadového hospodářství Ministerstva životního prostředí byl nominovám 

místropředseda  Tomáš  Úlehla a náhradník poslanec Jan Látka. 

 

Informoval o konání semináře 15. 9. 2011 k zákonu o podpoře obnovitelných zdrojům. 

 

Informoval o cestě do Moldávie 11. – 15. října 2011. Za předsedu výboru se cesty zúčastní 

poslanec Dědič. 

 

Informoval o  Konferenci o plavbě Polabské po labské vodní cestě pořádanou Senátem ČR. 

Poslanec Úlehla  požádal, aby byl na některých z dalších výborů zařazen bod Podpora chovu 

zvířat zachráněná ve volné přírodě. (Ivana Přibylová – tel.: 602 205 070) 

 

Poslankyně Konečná navrhla do některé z příštích výborových schůzí zařadit bod Zastavení 

dotace do bioplynových stanic.  

 

(Jednání ukončeno v 9.10 hodin) 

 

 

 

 

 

 

 

   Kateřina  K O N E Č N Á  v.r.       Mgr. Milan  Š Ť O V Í Č E K v.r. 

          ověřovatel výboru                                                                      předseda výboru 

 

 

 

 

 

 


